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Wczoraj (18.03) w sali sesyjnej cieszyńskiego Ratusza odbyło się kolejne spotkanie na temat
przyszłości oświaty w Cieszynie. Burmistrz Gabriela Staszkiewicz spotkała się z dyrektorami
szkół, nauczycielami, radnymi i rodzicami. Przedstawione zostały dane demograficzne
dotyczące szkół, kierunki oszczędności oraz dalszej pracy. Poniżej cała relacja ze
spotkania.
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Poniżej zamieszczamy fragment 00:43:00 - 00:43:46 który przez przeoczenie został pozbawiony dźwięku. Dziękujemy
za czujność i za utrudnienia przepraszamy.
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